

5天4晚 澳门-珠海-广州-佛山-顺德

Macau - Zhuhai - Guangzhou - Foshan - Shunde

特色景点: 渔女神像, 西关大屋, 五羊像, 大三巴, 威尼斯人赌场

全程当地 4*酒店 Hotel

Tour Attractions: The Fish Lady Statue, Xiguan Big House, 5 Rams Statue, The Ruins of St Paul, The Venetian Macau Casino



第一天 吉隆坡/澳门/珠海 (晚餐)
集合于吉隆坡机场乘搭客机飞往澳门。抵达澳门后, 经拱北关到珠海酒店休息。

Day 1 Kuala Lumpur/Macau/Zhuhai (D)
Assemble at Kuala Lumpur airport, take a flight to Macau. Upon arrival, proceed to Zhuhai & check in to hotel.

第二天 珠海/顺德/广州 (早午晚餐)
早餐后, 游**情侣路**. 它是珠海的沿海路, 因其风景秀丽, 海涛阵阵, 空气清新, 特别是情侣们休闲的好去处. 接着游览**渔女神像**, 它是珠海市的象征, 她领戴项珠, 身披渔网, 裤脚轻挽, 双手高举一颗晶莹剔透的珍珠, 向世人昭示着光明. 随后前往素有岭南四大名园之一盛誉的**清晖园**. 之后前往**大良一条街**自由闲逛。

Day 2 Zhuhai/Shunde/Guangzhou (BLD)
After breakfast, walk along the **Lovers Road** & visit the symbol of Zhuhai city **The Fish Lady Statue**. Next visit one of the four most famous gardens of reputation as a masterpiece of the art of classical gardens in southern China - **Qing Hui Garden**. After that, free shopping at **Da Liang Street**.

第三天 广州/佛山/珠海 (早午晚餐)
早餐后, 前往广州市三大传统繁荣商业中心之一的**上下九步行街**. 全长约 1218 米, 共有各类商业店铺 238 间和数千商户. 随后前往**西关大屋**, 俗称**古老大屋**, 是广州市**荔湾区西关**一带兴建的富有岭南特色的传统民居, 多为名门望族官, 僚巨贾所建. 续程参观**五羊像**. 之后前往佛山游览**祖庙**及**黄飞鸿纪念馆**. 黄飞鸿纪念馆为两层两进深三开间仿清代镗耳式建筑, 内设陈列馆、影视厅、演武厅、演武天井等。

Day 3 Guangzhou/Foshan/Zhuhai (BLD)
After breakfast, visit **Shangxiajiu Street**, one of the 3 traditional thriving commercial center of Guangzhou. Next visit **Xiguan Big House** where high official or rich businessman used to live in Xiguan last time. After that visit the symbol of Guangzhou: **5 Rams Statue**. Then transfer to Foshan visit **Foshan Temple & Huang Fei Hong Memorial Hall**. It reproduces the style of folk residence & ancestral temple when the great martial master was alive.

第四天 珠海 (早餐)
早餐后, 自由活动(不含车及导游)-您可选择自理前往莲花路步行街自由闲逛. 这一区域有商业店铺数百家, 以百货小商品最为丰富, 时装等五光十色、琳琅满目. 您也可以选择到珠海著名的拱北地下商场. 商场分地下三层, 共有商铺 1800 个, 为经营服饰、精品、餐饮、大型停车场的综合商场。

Day 4 Zhuhai (B)
Free at own leisure (Exclude Transport & Tour Guide). - You may visit the **Lotus Street** which combines up-marked stores and special stores, to provide services like shopping. You may also choose to visit **Zhuhai Underground Shopping Mall**. The entire open concrete area has 3 floors gathering the functions of shopping, dining, leisure, culture, amusement, and transportation together. (Own Arrangement)

第五天 珠海/澳门/吉隆坡 (早午餐)
早餐后, 送往澳门游览**大三巴**: 澳门天主之母教堂正面前壁的遗址, 是澳门的地标性建筑物之一. 接着游览**妈祖庙**: 澳门最古老的寺庙, 为澳门三大禅院之首. 随后前往**渔人码头**及**威尼斯人赌场**. 威尼斯赌场是由金沙集团投资的娱乐城, 为澳门最大的赌场之一. 最后再带您游**海上观音**及**金莲花广场**. 游毕送往机场乘搭客机飞返吉隆坡。

Day 5 Zhuhai/Macau/Kuala Lumpur (BL)
After breakfast, transfer to Macau visit **The Ruins of St Paul**. It is the most famous landmark of Macau. Next visit the **A-Ma Temple** which was constructed to commemorate Mazu, the sacred sea goddess. Then continue to visit Macau **Fisherman Wharf & The Venetian Macau Casino** - It is modeled on its sister casino resort "The Venetian in Las Vegas" & is the largest single structure hotel building in Asia. Lastly visit **Guan Yin & Lotus Square** before transfer to airport for the flight back home.

团费不含自费项目(报名前必需同意参加) Tour Fare Exclude Optional (Must Agree to Join Before Register)

畅游千亿港币打造港珠澳大桥 + 圆明新园 + 珠海海鲜一条街

Hong Kong-Zhuhai-Macau Bridge Cruise Tour + Yuanming New Garden + Zhuhai Seafood St= RMB 550 人民币/pax

我们的全包 Our All-In:

来回机场税 Airport Tax, 燃油费及杂费 Fuel Tax, 团体签证 Group Visa, 全程导游/司机小费 Guide/Driver Tipping,

机场来回接送(只限芙蓉区与各分行上车) Airport Transfer (Seremban area & Branch office),

酒店住宿 Hotel, 用餐 Meals, 景点门票 Entrance Fee

不含 Exclude: 旅游保险 Insurance, 托运行李 Check in baggage

*以上团费已包括中国团体签证, 如中国关口停办团体签证, 旅客须办理中国个人签证, 旅客须自付-马币 152/人。

Above tour includes China Group Visa. If China stops issue China Group visa, then customers need to do China Individual Visa at own expenses-RM152/PERSON

*如乘搭亚洲航空或马航的旅客网上订票, 一旦机票开出后将不能更改或取消, 一切团费将由旅客承担。

以上行程&价格如有更改恕不预先通知. 公司有权更改或取消行程.

The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice

本团将安排客人进入当地旅行社指定精品店, 如不进店团费另外商议. 请向本公司职员询问详情

Seremban HQ:

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch:

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch:

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch:

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi, 41200, Klang, Selangor.

☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989